



**Grevtsov O. V.**, Candidate of Medical Sciences, Head of the Department of Consumer Goods, Construction and Agricultural Industry of FSAI EIPC, Head of the secretariat of TRG 6 "Cement Production", Moscow, Russia;

**Golub O. V.**, Head of the Department of Resource Conservation Methodology of FSAI EIPC, Moscow, Russia;

**Frundina E. A.**, Senior Engineer of the Department of Consumer Goods, Construction and Agricultural Industry of FSAI EIPC, Moscow, Russia



## GUIDEBOOK OF THE BEST AVAILABLE "CEMENT PRODUCTION" TECHNOLOGIES: THE MAIN DIRECTIONS OF UPDATING



**Гревцов О. В.**, канд. мед. наук, начальник отдела легкой, строительной и сельскохозяйственной промышленности ФГАУ «НИИ ЦЭПП», руководитель секретариата ТРГ 6 «Производство цемента», г. Москва, Россия;

**Голуб О. В.**, начальник отдела методологии ресурсосбережения ФГАУ «НИИ «ЦЭПП», г. Москва, Россия;

**Фрундина Е. А.**, старший инженер отдела легкой, строительной и сельскохозяйственной промышленности ФГАУ «НИИ ЦЭПП», г. Москва, Россия

## СПРАВОЧНИК НАИЛУЧШИХ ДОСТУПНЫХ ТЕХНОЛОГИЙ «ПРОИЗВОДСТВО ЦЕМЕНТА»: ОСНОВНЫЕ НАПРАВЛЕНИЯ АКТУАЛИЗАЦИИ